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Federale Planningscommissie Medisch Aanbod  –
Betrokkenheid

Bij het federale ministerie van Sociale Zaken,
Volksgezondheid en Leefmilieu werd een Plan-
ningscommissie Medisch Aanbod opgericht (Bel-
gisch Staatsblad van 30 april 1996). De opdracht
van deze commissie bestaat erin "de weerslag te
evalueren die de behoeftebepaling heeft op de toe-
gang tot de studies van zorgverstrekkers". Jaarlijks
wordt er een verslag opgesteld over "de relatie tus-
sen behoeften, studies en de doorstroming o.a. voor
bijzondere beroepstitels wat betreft verpleegkundi-
gen".

Omdat deze resultaten voor Vlaanderen, dat de
opleiding van zorgverstrekkers organiseert, belang-
rijk zijn, had ik graag een antwoord gekregen op de
volgende vragen.

1. Is de minister op de hoogte van deze Plannings-
commissie ?

2. Worden de effecten van maatregelen specifiek
genomen door de Vlaamse Gemeenschap, hier-
in mee verzekerd ?

3. Werkt de minister of werken ambtenaren die
onder zijn bevoegdheid vallen mee aan deze
commissie wat zorgverstrekkers uit de welzijns-
sector betreft ?

4. Werden/worden deze resultaten besproken met 

– de Vlaamse minister bevoegd voor Welzijn,
– betrokkenen uit de welzijnssector,
– adviesorganen van welzijn,

– interdepartementale of interministeriële
commissies waar de minister of ambtenaren
die onder zijn verantwoordelijkheid vallen
bij betrokken zijn ?

Wat is het resultaat van deze besprekingen ?

5. In welke mate verzamelt ook de Vlaamse
Gemeenschap deze gegevens ?

N.B. Deze vraag werd eveneens gesteld aan de
heer Luc Van den Bossche, minister vice-pre-
sident van de Vlaamse regering, Vlaams
minister van Onderwijs en Ambtenarenzaken
en aan de heer Luc Martens, Vlaams minister
van Cultuur, Gezin en Welzijn.




